
 
 
 

konaného dne 30. 11. 2015 v 17.00 hodin  
na adrese Praha 2, Wilsonova 2 

 
 
 

 
 
 

Z Á P I S 
z jednání Odvolací a kontrolní   
komise Českého svazu házené 

 
 



Přítomni: 
Ing. Eva Hacklová 
Mgr. Ivana Sládková 
JUDr. Josef Skácel 
Ing. Jiří Opava 
 
 
 
1.  Zahájení jednání 
 
Jednání bylo zahájeno v 17.00 hodin předsedou komise JUDr. Josefem Skácelem. Po 
přivítání přítomných účastníků jednání konstatoval přítomnost celkem 100% členů 
komise v okamžiku zahájení jednání, a tudíž je jednání usnášeníschopné, neboť 
podle čl. X odst. 10. 2 stanov Českého svazu házené stačí k usnášeníschopnosti 
jednání přítomnost nadpoloviční většiny členů OKK.  
 
 

 
2.  Rezignace RNDr. Zdeňka Voráče na funkci člena OKK 
 
V úvodu jednání byla projednána rezignace člena OKK, RNDr. Zdeňka Voráče, na 
svou funkci v OKK, která byla zaslána emailem k rukám předsedy OKK dne 18. 
listopadu 2015. 
Pan Skácel konstatoval, že s panem Voráčem komunikoval o jeho setrvání ve funkci, 
jeho názor se však nezměnil a svou rezignaci potvrdil.  
Od 19. 11. 2015 je tedy OKK pouze čtyřčlenná. 
Byly prodiskutovány veškeré možné varianty doplnění komise, které umožňuje 
legislativa ČSH, včetně možnosti kooptace nového člena, kterou dávají Stanovy ČSH 
v odst. 14.4. O dalším postupu a možných kandidátech bude komise dále diskutovat a 
nejpozději do 15. prosince 2015 se rozhodne, jaké řešení zvolí. 
S tímto postupem souhlasili všichni přítomní. 
 
 
 
3.  Projednání jednacího řádu OKK 

 
V minulých týdnech předložil Ing. Opava komisi základní návrh Jednacího řádu OKK 
k diskuzi. Tento návrh byl postupně připomínkován všemi členy OKK a k řešení 
vyvstalo značné množství bodů. Vzhledem k velkému počtu věcí, které v současné 
době plně vytěžují kapacitu OKK, bylo projednání a schválení Jednacího řádu OKK 
odloženo na další jednání s konstatováním, že doposud neměla OKK problém 
fungovat bez jednacího řádu. 
S tímto postupem souhlasili všichni přítomní. 
 
 
 



4. Návrh na úpravu Disciplinárního řádu ČSH 
 
OKK se zabývala odlišným přístupem k projednání odvolání dle disciplinárního a 
soutěžního řádu. Zatímco SŘH umožňuje projednání odvolání per-rollam, DŘH tuto 
možnost nezmiňuje a vždy je nutné nařídit ve věci odvolání jednání. OKK se rozhodla 
podat podnět LPK ČSH ve věci doplnění možnosti projednání odvolání dle DŘH také 
formou per-rollam, a to jak z časových tak ekonomických důvodů. 
S tímto postupem souhlasili všichni přítomní. 

 
Zpracováním a podáním podnětu na LPK byl za OKK pověřen: JUDr. Skácel 
Termín: do konce roku 2015 
 
 
 
5.  Zveřejňování dokumentů OKK 
 
Mgr. Sládková a JUDr. Skácel upozornili na to, že by při zveřejňování dokumentů 
OKK, které obsahují osobní údaje, měly být tyto údaje začerněny (včetně jména) a 
v případě, že bude zveřejněn článek k rozhodnutí OKK nebo jiný text, nemělo by 
v něm dojít ke konkrétnímu jmenování účastníků, ale pouze k použití prvních písmen 
jména apod. Aktuálně zveřejněné dokumenty je nutné dle toho upravit a zaslal na 
sekretariát, aby byly na webu ČSH vyměněny. 
S tímto postupem souhlasili všichni přítomní. 
 
Úpravou a opravou zveřejněných dokumentů pověřen: Ing. Opava 
Termín: do 10. prosince 2015 
 
 
 
6.  Odvolání hráče M. M. proti rozhodnutí DK ze dne 29. 10. 2015 
 
OKK diskutovala odvolání hráče M. M., prošla zaslané dokumenty a shlédla nekvalitní 
video zákroku dostupné na internetu, aby měla základní představu o okolnostech 
zákroku. 
Zpravodajem případu byla pověřena paní Sládková, která dostala za úkol kontaktovat 
právního zástupce hráče M. M. a domluvit termín jednání, které se musí uskutečnit 
v souladu s předpisy do 16. 12. 2015 včetně. Současně je nutné vyžádat si další nutné 
dokumenty k rozhodnutí, které zajistí zpravodaj. Ing. Opava zašle členům OKK 
výklad pravidel týkajících se případu a provede rozbor zápasu v souvislosti se 
zjištěními učiněnými při procházení dokumentů. 
Zpravodaj bude o dalším postupu informovat členy OKK dle zaběhnutého systému 
elektronicky. 
 
 
 
 



7.  Diskuze a ostatní 
 
Bez nějakého dalšího závěru byla diskutována problematika účasti předsedy OKK na 
jednání exekutivy, na které má dle Stanov právo, ale není informován o termínech 
konání jednání.  
Členové OKK byli informováni Ing. Opavou o problémech se zodpovědným 
zaměstnancem svazu při zřizování emailové adresy OKK, které byly nakonec úspěšně 
vyřešeny. 
OKK vzala na vědomí korespondenci zaslanou Ing. Fiedlerem, kterou se bude zabývat 
po vyřešení záležitostí, které podléhají termínům. 
 
 
 
JUDr. Josef Skácel, v. r.     Ing. Jiří Opava, v. r. 
předseda OKK      zapisovatel 
 


